
Protokoll 

18 juni 2024 Finnstugan 

 

1. Mötets öppnande 

Sandra förklarar mötet öppnat 

2. Val av justerare 

Håkan och Ingemar. 

3. Godkännande av dagordning 

Godkändes. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Sandra gick igenom anteckningar från föregående protokoll. 

5. 1. Ekonomi 

Deklarationen är klar. Bidrag från kommunen är sökta och vi har fått anläggningsbidraget. 

Har även sökt investeringsstöd för kartor för 2023 men vi har fått för stor utbetalning och 

Håkan korrigerar detta gentemot kommunen. Medlemsavgifter har också börjat komma in.  

2. Karta Ringbadet 

Håkan har pratat med Tobias angående avtalsskrivning. Frans fick i uppdrag att ta fram en 

karta över området som ingår i ramen för avtalet. Troligen börjar kartorna inte ritas förrän 

efter sommaren. Avtal ska skrivas även med kartritaren. 

3. Uppföljning av fördelning arbetsuppgifter 

Går igenom dokument för arbetsuppgifter för styrelsen och kommittéer. 

5. Övriga frågor 

Uppgradera laget.se till silver? Vi behöver ta reda på vad det innebär och kostnad. Martin 

undersöker vidare. 

6. Kommande möten 

 

27/8 (Henrik) och 1/10 (Anneli) 

 

7. Mötets avslutande 

Mötesordförande förklarade mötet avslutat.  



 

Protokollsekreterare                 Justerare  Justerare 

 

Sandra Elg                 Ingemar Ericsson Brodda Håkan Karlsson

  

 


